
Kent u onze nieuwe schepen Günther Dauw al?
In april legde gemeenteraadslid Günther Dauw de eed af als nieuwe schepen van Financiën. Wij stellen hem aan u voor.

•  Leeftijd: 44 jaar
•  Woonplaats: Wilderen
•  Gezin: echtgenote en 

drie kinderen
•  Mandaat: schepen van 

Financiën
•  Beroep: bedrijfsjurist 

voor Wolters-Kluwer

Waarom heb je voor de N-VA gekozen?
Günther: “Ik ben al mijn hele leven geboeid 
door politiek. Het is het middel bij uitstek om 
de maatschappij en samenleving vorm te geven. 
Mijn keuze voor de N-VA was evident. Ik heb 
mij altijd al vooral een Vlaming gevoeld. En 
het no-nonsensebeleid van de N-VA sluit per-
fect aan bij mijn wereldbeeld. Dat wil ik lokaal 
doortrekken: iedereen die zich oprecht wil 
engageren voor het project waarvoor wij staan, 
is welkom en kan zijn/ haar stem laten horen. 
En weet je, ik ben een studiegenoot van Zuhal 
Demir en kende Mieke Claes al jarenlang.”

Heb je je intussen al wat kunnen inwerken?
Günther: “Mijn bordje ligt goed vol met  
bevoegdheden als Financiën, Lokale economie, 
Tewerkstelling, Juridische zaken en Verzeke-
ringen, Kerkraden, Overheidsopdrachten en 
Infrastructurele ontwikkeling terreinen. Het is 
duidelijk dat de bevoegdheid Financiën al een 
uitdaging is, maar ik heb me in heel wat priori- 
taire dossiers kunnen inwerken, al is de weg 

nog lang. Mijn voorganger Jo François bedank 
ik graag voor zijn steun en al het geleverde 
werk voor zowel onze stad als de N-VA.”

Staat de stadskas er echt zo slecht voor? 
Günther: “De financiële toestand van onze stad 
is ernstig. Dat is het resultaat van het beleid van 
de voorbije decennia. Er is veel geïnvesteerd: 
heel de stad is voorzien van ledverlichting, de 
Grote Markt en Groenmarkt zijn heraangelegd, 
de rioleringen zijn vernieuwd, er werd een 
nieuw zwembad gebouwd en er zijn nieuwe 
parkings aangelegd. Tot op vandaag wegen die 
investeringen heel zwaar door. Daarbij komen 
nog onvoorziene omstandigheden zoals twee 
coronajaren en de oorlog in Oekraïne met een 
stevige inflatie tot gevolg. Die zorgen ervoor 
dat we financieel de broekriem moeten aan- 
halen. En dat is een opdracht voor de gehele  
coalitie. Als schepen van Financiën beslis ik 
niet alleen, maar uiteraard reken ik op het 
gezond verstand van de coalitiepartners. Zo 
zorgen we voor de noodzakelijke besparingen 
en de nodige inkomsten.”

Op toer met Demir

Vrijdag 7 juli 2023
Om 19.30 uur (gesprek start om 20 uur) 
in de Academiezaal in Sint-Truiden. 

N-VA Sint-Truiden, N-VA Heers en N-VA  
Gingelom nodigen u uit voor de gespreks-
avond over het stikstofakkoord met Zuhal 
Demir. Vooraf inschrijven is niet nodig.

Eetdag N-VA 
Sint-Truiden

Zondag 17 september 
Gazo 

Vlaamse kost (ook vegetarische optie)
Schrijf u in door een mailtje te sturen 
naar sint-truiden@n-va.be

Sint-Truiden

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

www.n-va.be/sint-truidensint-truiden@n-va.be N-VA Sint-Truiden
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Brustem: de burchtruïne uit de steigers 
Sint-Truiden is rijk aan cultuurhistorisch erfgoed uit verschillende periodes van de  
geschiedenis. Het landschap van vandaag is het resultaat van een lange ontwikkeling.  
En dat geldt ook voor de site van de burchtruïne in Brustem. N-VA Sint-Truiden vond het  
belangrijk om in te zetten op de leesbaarheid van de site en om de site in ere te herstellen.

De werken aan de burcht werden aangekondigd in 2021 door toenmalig schepen van  
Onroerend erfgoed Jelle Engelbosch. Het begon met twijfelachtige reacties, omdat er meer  
dan dertig jaar een stelling stond rondom de burcht. Maar het mondde uit in een mooi  
verhaal. We gaven het dossier niet op. We onderhielden regelmatig contacten met het agent-
schap Onroerend Erfgoed, hadden een goed onderbouwd subsidiedossier en kregen bezoek 
van bevoegd minister Matthias Diependaele. Dat resulteerde in de nodige subsidies en een go. 

“Vandaag kunnen we de burcht in al zijn glorie en zonder werfstellingen bewonderen.  
Wat hebben we uitgekeken naar dat moment. Het verwijderen van de stelling was een hele  
klus en beleving. Aansluitend werken we nu aan de toegankelijkheid van de burcht en aan  
de groene omgeving”, zegt schepen van Onroerend erfgoed Mieke Claes. “In de toekomst  
kan de Brustemnaar en bij uitbreiding de Truienaar genieten van een prachtige plaats om  
even te rusten in het dorp. Deze zomer volgt er een feestelijk moment om de consolidatie van 
deze parel te vieren. Allen welkom!”

Ga zeker eens kijken naar de burcht. Hij staat niet langer in de steigers.

Bestuurslid in de kijker: 

ELKE PAQUAY

“Ik wil dat elke inwoner de 

nodige zorg en aandacht krijgt.”

Tijdens de gemeenteraad van maart legde Elke Paquay de eed af om de 
N-VA-fractie in de gemeenteraad te versterken. “Sinds januari 2022 zetel 
ik in het bijzonder comité voor de sociale dienst. Daar zet ik me in voor de 
zorgbehoevenden in onze stad. Uiteraard ben ik erg trots dat ik dat werk 
kan voortzetten als nieuw gemeenteraadslid. De komende periode wil ik me 
blijven inzetten voor het welzijn van alle inwoners van onze stad. Daarvoor 
reken ik op mijn drive en ervaring als verpleegkundige.”

Elke Paquay • Getrouwd • Twee volwassen kinderen • Al 28 jaar lang thuisverpleegkundige

sint-truiden@n-va.be



Kwakkelweer houdt toeristen niet weg uit Sint-Truiden
Onze stad heeft er een goed toeristisch seizoen op zitten, ondanks het regenachtige voorjaar en de late bloesems.  
“De logies kenden een bezetting van honderd procent in de maand april. En voor zowat alle bloesemactiviteiten  
noteerden we dertig procent meer deelnemers dan vorig jaar”, vertelt een tevreden schepen van Toerisme Nina Kvikvinia.

Late bloesems
De bloesems ontloken pas laat. Daardoor vonden toeristen niet 
enkel tijdens de paasvakantie de weg naar Sint-Truiden, maar 
ook nog in april en mei. We moesten wat geduld hebben dit jaar, 
maar dat schrikte de toeristen duidelijk niet af.

Grote interesse
De interesse bleek eens te meer uit de cijfers van de bloesem- 
meter. Ruim 345.000 bezoekers volgden de status van de  

bloesems op de voet. Een verdubbeling ten opzichte van vorig 
jaar. Onder de bloesemactiviteiten was de schemerwandeling 
een absolute topper, met telkens een driehonderdtal deelnemers.

Traditionele zegening
Het kerkje van Guvelingen vormde ten slotte het decor voor het 
grote Bloesemfeest eind april. Dat is het traditionele hoogtepunt 
van het voorjaarsseizoen. Een tachtigtal tractoren verzamelden 
zich op de Grote Markt voor een tractorbloesemrondrit van  
25 kilometer lang. Daarna volgde de traditionele zegening.

Wist u dat …
… er dit jaar 785 mensen deelnamen aan de zwerfvuilactie van de stad Sint-Truiden en Limburg.net? En samen meer dan 
     450 kilometer weg schoonmaakten? Bedankt mooimakers!

… Sint-Truiden vanaf nu een pleegzorggemeente is? Op 4 mei vond de eerste infoavond plaats.

… Sint-Truiden momenteel werkt aan het in kaart brengen van maar liefst 442 kilometer aan trage wegen? Alle details 
     vindt u op de website van de stad.

… onze stad deelneemt aan het Vlaams Kampioenschap Tegelwippen? U kan zelf ook uw steentje bijdragen.  
     Meer info? www.sint-truiden.be/vlaams-kampioenschap-tegelwippen.

De bloesemactiviteiten trokken weer heel wat toeristen.

www.n-va.be/sint-truiden



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


